
SESJA RADY GMINY NĘDZA 
7 maja 2024 roku 

godz.1500 

 

PROTOKÓŁ NR   I  / 2024 
 
Pierwsza sesja nowo wybranej Rady Gminy Nędza  została zwołana zgodnie z Postanowieniem Komisarza 
Wyborczego w Bielsku-Białej III z dnia 25 kwietnia 2024. nr DBB.0012.87.2024 
(zał. do Protokołu)  
 
Ad. 1 
Najstarsza wiekiem radna Pani Edyta Szajt otworzyła pierwszą sesje nowo wybranej Rady Gminy, stwierdziła 
prawomocność obrad, na sesje przybyło 15 radnych.  
 
Ad. 2 
Prowadząca obrady sesji poprosiła  Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Nędzy – Panią Renatę Bienia, 
aby wręczyła radnym zaświadczenia o wyborze. Następnie odczytała rotę ślubowania. Po odczytaniu roty, każdy 
wymieniony z nazwiska radny wypowiedział słowo „ślubuję”. 
 
Ad. 3 
Prowadząca obrady sesji Pani Edyta Szajt zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
przewodniczącego rady gminy, zgłoszono 1 kandydata: Edytę Szajt, kandydatka wyraziła zgodę na 
kandydowanie. Następnie radna senior zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów do komisji 
skrutacyjnej, zgłoszono 3 kandydatów: Przemysław Rębisz, Bartosz Sala oraz Alicja Kowol, kandydaci wyrazili 
zgodę. Odbyło się głosowanie jawne nad przyjęciem składu komisji skrutacyjnej. Radni jednogłośnie przyjęli 
skład komisji skrutacyjnej. Komisja skrutacyjna po ukonstytuowaniu się - wyborze przewodniczącego spośród 
jej składu, przygotowaniu kart do głosowania przeprowadziła tajne głosowanie w sprawie wyboru 
Przewodniczącego Rady Gminy Nędza. Po krótkiej przerwie zarządzonej przez prowadzącego obrady 
przewodniczący komisji skrutacyjnej – Radny Przemysław Rębisz odczytał protokół z przeprowadzonego 
głosowania: radna Edyta Szajt  otrzymał 12 głosów za, 3 głosy przeciw. Związku z powyższym Przewodniczącą 
Rady Gminy została Edyta Szajt. Przewodniczący komisji skrutacyjnej odczytał Uchwałę NR I-1-2024 w sprawie 
wyboru Przewodniczącego Rady Gminy Nędza następnie radna Edyta Szajt kontynuowała obrady jako nowo 
wybrana Przewodnicząca Rady Gminy Nędza.  (Wyniki przebiegu głosowania nad wyborem komisji skrutacyjnej 
stanowią załącznik nr 4 do protokołu oraz Protokół komisji skrutacyjnej z wyboru Przewodniczącego Rady 
Gminy Nędza stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
 
Ad. 4 
Przewodnicząca Rady Gminy Nędza Edyta Szajt zwróciła się do radnych o zgłaszanie kandydatów na 
wiceprzewodniczącego Rady Gminy, zgłoszono 2 kandydatów: Annę Cieślik i Piotra Swobodę. Kandydaci 
wyrazili zgodę. Przewodnicząca Rady zaproponowała kandydatów do komisji skrutacyjnej w podobnym składzie 
co poprzednio, tj. Przemysław Rębisz, Bartosz Sala oraz Alicja Kowol, kandydaci wyrazili zgodę. 
Przewodnicząca poprowadziła głosowanie nad przyjęciem składu komisji skrutacyjnej. Radni jednogłośnie 
przyjęli skład Komisji skrutacyjnej. Komisja skrutacyjna po ukonstytuowaniu się - wyborze przewodniczącego 
spośród jej składu i przygotowaniu kart do głosowania przystąpiła do przeprowadzenia tajnego głosowania 
dotyczącego wyboru wiceprzewodniczącego rady.  Po krótkiej przerwie zarządzonej przez przewodniczącą rady, 
odczytano protokół komisji skrutacyjnej z przeprowadzonego głosowania: radna Anna Cieślik otrzymała 9 
głosów. Radny Piotr Swoboda otrzymał 4 głosy. Stwierdzono 2 głosy nieważne. Wiceprzewodniczącą Rady 
Gminy została Pani Anna Cieślik. Przewodnicząca Rady Gminy Edyta Szajt odczytała uchwałę NR I-2-2024 w 
sprawie wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nędza. ( Wyniki przebiegu głosowania stanowią załącznik 
nr 5 do protokołu oraz Protokół komisji skrutacyjnej z wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Nędza 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu ) 
 
Ad. 5 
Przewodnicząca Rady Gminy Edyta Szajt poprosiła Przewodniczącą Gminnej Komisji Wyborczej w Nędzy Panią 
Renatę Bienia o wręczenie Panu Leszkowi Pietraszowi Zaświadczenia o wyborze Wójta Gminy Nędza; następnie 
poprosiła Pana Wójta o złożenie ślubowania. 



Po złożonym ślubowaniu obecni na Sali obrad goście, pracownicy Urzędu Gminy w Nędzy, gminnych jednostek 
organizacyjnych, przedstawiciele Ochotniczych Straży Pożarnych oraz Przewodniczący Rady Gminy złożyli 
gratulacje Panu Wójtowi.  
 
ad. 6  
Przewodnicząca Rady Gminy Edyta Szajt przeszła do kolejnego punktu porządku obrad tj. podjęcia uchwały w 
sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Nędza. Poprosiła Skarbnik Gminy Panią Katarzynę Paszenda o 
przedstawienia informacji na temat treści projektu uchwały.  Z uwagi na brak dyskusji nad przedłożonym 
projektem uchwały, Przewodnicząca poddała projekt pod głosowanie. Uchwała została podjęta. Za podjęciem 
uchwały ogłosiło się 14 radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1. ( Wyniki przebiegu głosowania stanowią załącznik 
nr 1 do protokołu) 
 
Ad.7  
Przewodnicząca Rady Gminy Edyta Szajt przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad tj. podjęcia 
uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr V-27-2018 Rady Gminy Nędza z dnia 27 grudnia 2018r. w sprawie 
ustalenia wysokości diet przysługujących radnym oraz zwrotu kosztów podróży służbowych. Poprosiła Skarbnik 
Gminy Panią Katarzynę Paszenda o przedstawienie informacji na temat treści projektu  uchwały. W trakcie 
dyskusji nad projektem uchwały radny Pan Franciszek Marcol zadał pytanie dotyczące zastrzeżeń do uchwały 
uchylającej ze strony nadzoru prawnego. Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik. Następnie Przewodnicząca Rady 
poddała projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała została podjęta. Za podjęciem uchwały ogłosiło się 14 
radnych, przeciw 0, wstrzymał się 1 radny . ( Wyniki przebiegu głosowania stanowią załącznik nr 2 do 
protokołu)  
Ad.8  
Przewodnicząca Rady Gminy Edyta Szajt przeszła do podjęcia uchwały w sprawie zasad ustalania wysokości diet 
przysługujących radnym oraz zwrotu kosztów podróży służbowej. Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy 
Pani Katarzyna Paszenda. W trakcie dyskusji radny Pan Piotr Swoboda zadał pytania dotyczące błędu w 
podstawie prawnej uchwały a także zadał pytania dotyczące techniki prawodawczej uchwały. Radny Pan Piotr 
Swoboda wraz z radną Panią Alicją Kowol zadali pytanie dotyczące treści uchwały dotyczącej diety w przypadku 
nieobecności radnego. Radny Pan Franciszek Marcol zapytał o kwestię dotyczącą przeprowadzenia konsultacji 
wobec projektu uchwały. Następnie Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. Uchwała 
została podjęta. Za podjęciem uchwały ogłosiło się 11 radnych, przeciw 0, wstrzymało się 4 radny. ( Wyniki 
przebiegu głosowania stanowią załącznik nr 3 do protokołu)  
 
Ad.9  
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca RG Edyta Szajt zamknęła I sesję Rady Gminy Nędza w dniu 7 
maja 2024r o godzinie 1609. 

 
Na tym Protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
Wiktoria Szendra 






































